
In de besluitvormende vergadering van de Raad van 2 juli stonden het jaarplan en het jaarverslag van 

de Participatieraad bij de ingekomen stukken van de Raad. Naar verluidt stelde raadslid Wolswijk 

(CDA) toen de vraag: ‘doen wij recht aan de Participatieraad als wij hun jaarstukken voor 

kennisgeving aannemen of gaan we het jaarplan en jaarverslag bespreken in een beeldvormende 

vergadering?’. Volgens onze informatie kreeg het CDA bijval van LRG, SP en Arbeiderspartij.  

 

De Participatieraad stelt de belangstelling van de Raad op prijs en wil de partijen daarvoor bedanken. 

Wij willen laten weten dat de Raad zeker recht doet aan ons, door kennis te nemen van het 

jaarverslag, het jaarplan en vooral de adviezen gericht aan het College. Wat ons betreft geven deze 

‘stukken’ aanleiding tot een open gespreksavond met de Raad, of vertegenwoordigers daarvan, 

afhankelijk van wat haalbaar is. 

 

Vandaar dat we de Raad uitnodigen voor een dergelijke ontmoeting, welke naar onze mening kan 

bijdragen aan: 

- het bieden van inzicht in hoe de samenwerking met de Participatieraad plaatsvindt; 

- het uitwisselen van wederzijdse verwachtingen, door onder andere; 

- het verhelderen van de rol en functie van de Participatieraad, wat is onze opdracht in het 

licht van de verordening (2017)?; 

- het beantwoorden van de vraag óf, en zo ja in hoeverre we op welke inhoudelijke thema’s 

met elkaar in gesprek willen blijven of gaan; 

- voldoende ruimte voor vragen.  

Te denken valt aan: 

• een inleiding aan onze kant, door middel van een korte presentatie; 

• een lerend gesprek met elkaar, een (geleide) dialoog waarbij bovenstaande items aan bod 

komen.  

Graag verneem ik de reactie van de regiegroep op ons voorstel.  

Uiteraard staan we open voor andere suggesties, zoekend naar een passende route. 

 

Namens de Participatieraad,  

 

Harald Zegers, 

Voorzitter 

 


